
 Styremøte Gif-joggen 20.01.22. 

Referat 

 

Sted;  Trondalen 

Styremøte nr  0018 

Til stede;  Bengt, Thor, Freddy og Roar 

                    

 

 
Saksnr 

  
Ansv 

Dato  
Utført 

01-22 
 

Årsrapport for 2021 
Forslag legges fram på styremøte for gjennomgang 
 
Dette styremøtet er både årsmøte og styremøte 
Budsjett for 2022 godkjent. 
Roar sender ref til Bengt som legger til bildene og sender 
PDF tilbake. 
Årsrapport gjennomgått og godkjent. 
 

Roar 
 
 
 
Bengt 
Roar 

 

02-22 
(32-21) 

Utfordringen 2022   
Status og premier 
Sponsor premier? 
Sjekker bøff pris  f.eks 100 av hver Totalt 200 
Vi ser på mulighet for å skaffe sponsor. 
 

 
 
 
Roar 
sjekker med 
Morten H 

 

 03-22 
 

Sprinklet opp 2022 Søndag 11 September 
Markedsføring 
Kondis 
Thor kontakter Kondis for å sette inn dato for Sprinklet opp 
og Gif-joggen. 
Bengt sender over flyers tilpasset for tidligmarkedsføring til 
Thor 
Internt klubben – presentasjon hovedstyremøte 
Samme flyers deles ut til hovedstyremøte 
Samt Røde Kors, GLSU, 
Legge ut Flyers på Sprinklet opp  
Flyers for Gif-joggen bruke klubbens hjemmeside 
 
 
 

 
 
 
Thor 
 
Bengt 

 
 
 
 
 
 
 

04-22  
(27-21) 
(23-21) 
 

Avtale om drift og vedlikehold av stier og løyper klar for 
signering. 
Ref samtale med Silje Helen kan det være mulig å få 
ytterligere støtte til skilting og løypemerking.  
 

Roar 
 
 
 
 

 
 
 



 05-22 
(22-21) 
(15-21) 

Status og framdrift vedlikehold og løypemerking/skilting. 
Vi bør sette opp en framdriftsplan med prioriteringer 
Når kan vi planlegge med å bestille skilt? 
Skiltmøte 16 febr med mål om bestilling skilt ila februar. 
 
(Vi har alle nødvendige, skriftlige og noen muntlige avtaler 
på sørsiden av Sprinkelet.) 
Status bygging av klopper og bruer. 
Thor tar dette opp på neste hovedstyremøte om det er 
mulig for Gif’s å få bygget dette før sommeren. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Thor 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

06-22 Gif-joggen 2022 
- Vi er enige om basic starter i 2022 

Se etter sponsor 
               Deltakelse Glommaløpet 8. mai. Klarer vi stafettlag. 
               Kan dette være noe for juniorlaget å være med på 
               årlig?  

 
 
 

 
 
 
 

07 - 22 
 
 

Eventuelt 
Forslag om å legge opp til fast mnd styremøte 
Vi beregner et styremøte hver måned fram til sommeren. 
I tillegg vil det komme møter med andre 
samarbeidspartnere 
Vi følger opp mulighet for et møte med DNT og Slevik 
lokalsamfunnsutvalg ang merking og drift av rødløypa fra 
Trondalen til Onsøyknipen. 
Kopper  og nye motiver – Bengt jobber med dette 
Vi må bestille kopper  5 kopper av  175 og 5 av 200 og 
eventuelt 225  
 

-  
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Bengt 

 

  


